

為非華語學生提供的教育支援

課程： 本校中文科採取抽離式教學，讓非華語學生能得到適切的教學安排，同學可更有效率地準備國際普通中學教育文憑考試(IGCSE)*。此外，校方更提供了網上自學平台「智愛中文」及「漢語小徑」予非華語學生，讓同學有更多機會接觸中文，培養同學的自學能力。

評估： 科任老師會於學期初為非華語學生進行一次開課評估，讓老師能更有效地掌握學生的中文能力，藉此安排合適的教學內容。除此之外，學校亦會為非華語學生安排期末考試，並根據學生的中文能力進行調適，期望能更準確地評核非華語學生的中文水平。

共融： 本科會定期舉辦活動，例如猜燈謎、寫揮春等，讓非華語學生透過活動認識更多中華文化，並更容易地融入學校及社區。活動更能促進非華語學生與本地學生之間的交流，為非華語學生提供更多使用中文的機會，把中文帶進非華語學生的生活之中。

網上自學平台連結：

智愛中文 i-Learner Chinese：www.i-learner.com.hk/

漢語小徑 Mandarin Pathway：<https://mandarinkey.org/mp/login.php>

*國際普通中學教育文憑(International General Certificates of Secondary Education)(簡稱: IGCSE)是全球通用的中學考試證書，該證書受到美國、英國、加拿大、澳洲及香港等地多所高等學府所認可或接受。

本地 IGCSE 考試及證書是由英國的考評機構培生愛德思(Pearson-Edexcel)或劍橋大學國際考評部(Cambridge-Assessment International Education)頒發，每年考生可透過香港考試及評核局報考及了解考試最新資訊。

國際普通中學教育文憑考試(IGCSE)成績參照：

香港中學會考等級	5*	5	4	3
IGCSE 等級	A*	A	B	C

Levels attained in HKCEE	5*	5	4	3
Grades attained in IGCSE	A*	A	B	C

Educational support for Non Chinese Speaking (NCS) students

Curriculum

We adopt pull-out programmes for NCS students to have appropriate learning so that they have the ability to better prepare for the International General Certificates of Secondary Education (IGCSE). In addition, we also provide online self-learning platforms “i-Learner Chinese” and “Mandarin Pathway” for NCS students so that they have more opportunities to come into contact with Chinese and cultivate students’ self-learning ability.

Assessments

The subject teacher will conduct a “begin-of-term” test for NCS students at the commencement of the term so that the teacher can grasp the students’ Chinese ability more effectively and arrange tailor-made teaching content for them. In addition, we will also arrange final examinations for NCS students, and adjust the level of difficulty according to the students’ Chinese ability in order to assess the Chinese proficiency of NCS students more accurately.

Integration

We will organize regular activities such as lantern riddles, writing Chinese New Year scrolls so that NCS students can learn more about Chinese culture through activities and they can also integrate into schools and communities with ease. Activities can further promote the exchanges between NCS students and local students, provide more opportunities for NCS students to use Chinese, and bring Chinese into the lives of NCS students.

Link to online self-learning platform:

i-Learner Chinese : www.i-learner.com.hk/

Mandarin Pathway : <https://mandarinkey.org/mp/login.php>

International General Certificates of Secondary Education (IGCSE) is a universal secondary school examination certificate, which is recognized and accepted by many higher education institutions in the United States, the United Kingdom, Canada, Australia, and Hong Kong.

The local IGCSE examinations and certificates are issued by Pearson-Edexcel or Cambridge-Assessment International Education, a British assessment agency. Candidates can get the latest information through the Hong Kong Examinations and Assessment Authority every year.

International General Certificates of Secondary Education (IGCSE) results reference:

Levels attained in HKCEE	5*	5	4	3
Grades attained in IGCSE	A*	A	B	C